
CONSILIUL LOCAL CETARIU 

JUDEȚUL  BIHOR 

PROCESUL VERBAL 

INCHEIAT AZI  27.09.2018 

 

 

            Sunt prezenţi 10 consilieri locali , Primarul , Viceprimarul şi Secretarul comunei Cetariu  

           Preşedintele   de şedinţă d-na consilier  Szabo Kinga ,  citeste ordinea de zi , după  cum 

 Urmează: 

 

1. Proiect de hotărăre privind  constituire de cadastral  

 

2. Proiect de hotărăre privind  aprobarea rectificării bugetului 

 

3. Proiect de hotărâre  aprobarea valoarii de investiţie a proiectului  „DOTARE CU UTILAJE A 

COMUNEI CETARIU, JUDETUL BIHOR” şi aprobarea solicitării unei Scrisori de garantie de la 

FNGCIMM SA IFN 

 

4. Diverse 
 

 

HOTĂRĂRI 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  
Doamnelor şi domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, vă rog să-mi permiteţi să vă anunţ că pentru astăzi   

27.09.2018 a fost convocată şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Cetariu. Vă informez că din totalul de 

11 de consilieri locali aleşi în funcţie, sunt prezenţi astăzi 10 consilieri . În condiţiile acestea şedinţa noastră este 

legal constituită se pot adopta hotărâri cu majoritate calificată de  6 voturi.   

Toți ați citit  Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de  31.07.2018 . Vă rog să votati pentru 

aprobarea acestuia. 

d-l Biro Ferenc Sandor-consilier local 

D-na secretar , o propoziție nu este terminată acolo. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  

Pentru că toată lumea a tăcut și nu ați votat nimic. Astfel nu am scris hotărâre. Ce ați stabilit? 

 
d-l Bonisz Alexandru-primar 

Suntem în proces cu consultanții. În fond am câștigat. Vedem ce va fi în apel . 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  
Vă rog să votati pentru aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare. 

Pentru 11 Nagy Istvan Robert    Împotrivă? 0               Abţineri? 0  

      Szabo Kinga                  

     Nagy Sandor                

     Drugas Marius 

     Meszaros  Zoltan  

     Albirt Bela  

                  Biro Ferenc Sandor 

     Homonai Alexandru 

     Dull Melinda 

     Gombos Brigitta   

     Simko Lajos 



 

 

 

 

Dau cuvântul preşedintelui de şedinţă ales , d-na Szabo Kinga, poftiţi vă rog. 

d-na Szabo Kinga – consilier local   

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu proiectul de hotărâre  privind constituirea de cadastral pentru fântâna 

care va fi forată? Dacă nu vă rog să votați 

 
Pentru 11 Nagy Istvan Robert    Împotrivă? 0               Abţineri? 0  

      Szabo Kinga                  

     Nagy Sandor                

     Drugas Marius 

     Meszaros  Zoltan  

     Albirt Bela  

                  Biro Ferenc Sandor 

     Homonai Alexandru 

     Dull Melinda 

     Gombos Brigitta   

     Simko Lajos 

 
d-na contabil Potor Eva  

Prezintă  raportul de specialitate  referitor la proiectul de hotărâre  privind  aprobarea rectificării bugetului. 

 

d-na Dull Melinda-consilier local 

Solicit să cereți o situație de la Compania Reosal privind cheltuielile lor. De ce nu ne dau raportul? 

Conducerea ia banii , acolo se duc contribuțiile noastre. 

 

d-l Biro Ferenc Sandor- consilier local 

Noi nu avem bani , dar și din acela puțin le dăm lor. 

 

D-l Homonai Alexandru - consilier local 

Taxa de salubrizare ar trebui stabilită pe persoană și nu pe gospodărie. Firma nu adună gunoiul corect. 

 

d-na Dull Melinda-consilier local 

când au fost supravegheați au lucrat corect 

 
d-na Szabo Kinga – consilier local   

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu proiectul de hotărâre  privind  aprobarea rectificării bugetului 

Dacă nu , vă rog să votați 

 
Pentru 10 Nagy Istvan Robert    Împotrivă? 1 Biro Ferenc Sandor              Abţineri? 0  

      Szabo Kinga                  

     Nagy Sandor                

     Drugas Marius 

     Meszaros  Zoltan  

     Albirt Bela  

                  Homonai Alexandru 

     Dull Melinda 

     Gombos Brigitta   

     Simko Lajos 

 

 

 

 



d-na Szabo Kinga – consilier local   

Dacă are cineva nelămuriri în legătură cu proiectul de hotărâre  privind  aprobarea valoarii de investiţie a 

proiectului  „DOTARE CU UTILAJE A COMUNEI CETARIU, JUDETUL BIHOR” şi aprobarea solicitării 

unei Scrisori de garantie de la FNGCIMM SA IFN? Dacă nu , vă rog să votați 

 
Pentru 10 Nagy Istvan Robert          Împotrivă? 0               Abţineri? 1 Szabo Kinga 

      Gombos Brigitta                   

     Nagy Sandor                

     Drugas Marius 

     Meszaros  Zoltan  

     Albirt Bela  

     Dull Melinda 
     Biro Ferenc Sandor 
     Homonai Alexandru 
     Simko Lajos 

 

DIVERSE 

d-na Dull Melinda-consilier local 
Trebuie să solicităm un raport anual de la Compania Reosal. 

 
d-na Szabo Kinga - preşedinte de şedinţă            

Sunt  alte intervenţii? Dacă nu, declar închise lucrările şedinţei de astăzi. Vă mulţumesc pentru prezenţă. 

 

 

  PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ 

  Szabo Kinga          Secretar 

             Jr. Sabău Mercedes  

 

 


